
PROTOKÓŁ NR 30/12

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej,

które odbyło się 8 maja 2012 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 17:00.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Anna Klepacz – Przewodnicząca Komisji,

2. Teresa Szczepańska,

3. Kamila Pietraszek,

4. Zofia Ujma,

5. Adam Bierowski,

6. Mariusz Kubiak,

7. Paweł Pituch, 

8. Artur Wrona.

Zaproszone osoby:

9. Andrzej Machnica,

10. Bartłomiej Nawrocki.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Omówienie  wydatków  inwestycyjnych  zagwarantowanych  w  Budżecie  Rady  Miejskiej  na 

inwestycje bieżące i roboty cząstkowe.

3. Powrót do tematu nieczystości sanitarnych przy ul. Św. Anny.

4. Sprawy różne. 

Ad. 1 Przewodnicząca K.G.K. otworzyła posiedzenie i poprosiła o przedstawienie aktualnego stanu w 

planowanych i ujętych w budżecie inwestycjach, Pana Nawrockiego. 

Ad. 2 Pan Nawrocki w kolejności przedstawił poszczególne etapy prac planowanych zadań i tak:

-  sporządzona jest dokumentacja na łącznik między ul. 1-go Maja a ul. Jagiellończyka,

-  w trakcie zakończenia jest dokumentacja oświetlenia ulic Wiejskiej i Kowalskiej,

-  podobnie dokumentacja na chodniki na ul. Kowalskiej i dokumentacja na łącznik ul. Polnej z ul. Wiejską.

Zlecona zostanie dokumentacja naprawy ul. Wolności. W związku z wysokim kosztem wykonania łącznika ul.  

1-go Maja i ul. Jagiellończyka (396.480 zł), radni dyskutowali o pierwszeństwie robót tej inwestycji tak aby  

racjonalnie rozłożyć środki.

Pan Radny Pituch spytał o rozpoczęte już inwestycje. Aktualnie będą robione drogi ze środków na usuwanie  

skutków popowodziowych tj. remont ulic: Polnej, Wojska Polskiego i Kopernika.

Pan Kubiak zwrócił uwagę na niedbałe skończenie inwestycji przy ul. Reja, gdzie zadanie zostało rozliczone, 

protokół  odbioru  wykonany,  zatwierdzony.  Pan  Nawrocki  zapewnił  że  do  końca  miesiąca  maja  2012  r. 
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nasadzenia będą wykonane, sprzątnięte powycinane krzewy zalegające pobocza.

Na następne pytanie Radnego P. Pawła Pitucha o przebudowę ul. Szkolnej, Pan Nawrocki odpowiedział że nie 

ma możliwości wykonania takich remontów jak na pozostałych ulicach tzw. Osiedla Górniczego, ze względu 

na to że ulica szkolna jest wąska.

Radny Pan Kubiak zwrócił uwagę na niedrożne studzienki, na udrożnienie ich jest zabezpieczone 12.000 zł.

Wskutek niedrożności studzienek, po każdym deszczu ulicami płynie woda nanosząc piach na ulice.   

Ad. 3 Przewodnicząca K.G.K. P. Anna Klepacz powróciła do tematu „gejzerów” wydalających na ul.  

Św. Anny nieczystości z sanitariatów.

Po każdym deszczu ulica „usłana” jest papierem toaletowym i odchodami. Stan ten trwa już przeszło trzy lata.

Problem bierze się najprawdopodobniej z osiedla „kwiatowego”.

Pan Nawrocki  obiecał że w tym tygodniu tj.  do 11 maja 2012 r.  odpowiedzialny za to urzędnik sprawdzi  

przyczyny tego „syfu”, tym bardziej że ma rozpisaną całą kanalizację.

Mimo wcześniejszych wniosków z komisji dotyczących tego tematu, nic nie zostało zrobione. Pani Klepacz ma 

dokumentację fotograficzną ulicy, dołączona jest do protokołu. 

Ad.  4  W  sprawach  różnych  radni  dyskutowali  głównie  o  zaśmieconych  terenach  i  konieczności 

uporządkowania ich w mieście, jak również o zaniedbanych klombach i skwerkach zielonych.

 

Wnioski Komisji:

1. K.G.K.  wnioskuje  o rozdzielenie  zadania inwestycyjnego „łącznik pomiędzy ul.  1-go Maja a ul. 

Jagiellończyka” na dwa etapy, tzn. roboty związane z przygotowaniem tj. kanalizacja, oświetlenie w r. 2012,  

pozostałe w r. 2013.  

2. Członkowie  komisji  wnioskują  o  powiadomienie  wcześniejsze  K.G.K.  o  projektach  inwestycji  

zabezpieczonych  w  budżecie,  chodzi  o  remont  Al.  Wolności  i  ul.  Szkolnej.  Radni  chcą  mieć  możliwość 

wniesienia swoich spostrzeżeń i uwag do projektów.

3. Po raz kolejny K.G.K. wnioskuje o definitywny porządek z kloacznymi „gejzerami” przy ul. Św. 

Anny,  w  przeciwnym  razie  powiadomimy  odpowiednie  służby  gdyż  taka  sytuacja  zagraża  zdrowiu 

mieszkańców.

4. W  ramach  środków  budżetowych  zapewnionych  na  oczyszczanie  i  udrożnianie  studzienek 

kanalizacyjnych, wnioskujemy o realizację tego zadania.

5. Komisja Gospodarki Komunalnej wnioskuje o prace związane z utrzymaniem skwerów i klombów 

w mieście. 

6. K.G.K. wnioskuje o monitorowanie stanu wszystkich pojemników do segregacji śmieci i cykliczne 

wypróżnianie ich.

7. K.G.K. wnioskuje o doprowadzenie do porządku kanalizacji tzw. deszczówki na ul. Jeleniogórskiej 

od miejsca przy banku do przystanku autobusowego „na żądanie”.

8. K.G.K. występuje z zapytaniem o prace w U.M. związane z przygotowaniem do zadań związanych 

ze znowelizowaną ustawą o utrzymaniu czystości i porządku w gminach. 
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Protokołowała:                                                                                                                    Przewodnicząca

Zofia Ujma                                                                                                          Komisji Gospodarki Komunalnej 
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